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Datum:   28.02.2017  

 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 

9. redne seje ODBORA ZA GOSPODARSTVO, VARTSTVO OKOLJA IN 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE, ki je bila v sredo, 27. 2. 2017, ob 14.00, v sejni sobi 
Občine Podvelka, Podvelka 13, 2363 Podvelka. 
 
 
Prisotni:  člani odbora – Ivanka Vomer, Janez Otorepec, Milan Robnik, Rupet Rauh – 

na seji od 14:22, Domen Štrablek 
 
Odsotni:        / 
 
Ostali prisotni:  ref. IV za adm. zadeve – Janja Britovšek, župan – Anton Kovše 
 
 
Dnevni red: 

- pozdrav in ugotovitev sklepčnosti 
 
1. Potrditev zapisnika 8. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 6. 12. 2016 
2. Analiza anket o dopolnilni dejavnost na kmetij in nadaljevanje aktivnosti za 

spodbujanje razvoja dopolnilnih dejavnosti na kmetiji v Občini Podvelka 
3. Razno. 

 
 

AD 
Ugotovitev sklepčnosti, obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
S sklicem seje so člani prejeli predlog dnevnega reda za 9. redno sejo Odbora za 
gospodarstvo.  
 
Predsednica, Ivanka Vomer (v nadaljevanju predsednica) je ugotovila, da so na seji prisotni 
vsi člani odbora, zato je odbor sklepčen. 
 
Predsednica je v nadaljevanju podala, da je občinska uprava 20. 2. 2016 prejela vlogo za 
dodelitev nepovratnih sredstev za razvoj malega gospodarstva in za opravljanje dopolnilnih 
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dejavnosti na kmetiji. Na podlagi tega je predlagala spremembo dnevnega reda in sicer 
tako, da se na drugo točko dnevnega reda 9. redne seje Odbora za gospodarstvo uvrsti 
nova točka Obravnava vloge za dodelitev nepovratnih sredstev. Ostale točke se ustrezno 
preštevilčijo. 
 
 
Predsednica je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Spremeni se dnevni red 9. redne seje Odbora za gospodarstvo tako, da se na 2. točko 
dnevnega reda uvrsti točka Obravnava vloge za dodelitev nepovratnih sredstev. 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo.    
 
 
Navzočnost so priglasili 4 člani odbora. 
 
ZA so glasovali 4 člani odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
Predsednica je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Sprejme se dnevni red 9. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 27. 2. 2017.    
 
 
Navzočnost so priglasili 4 člani odbora. 
 
ZA so glasovali 4 člani odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 
 

AD 1. 
Potrditev zapisnika 8. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 6. 12. 2016 
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani odbora prejeli s sklicem seje. Predsednica je 
nato odprla razpravo. 
 
 
Ker ni bilo razprave je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Potrdi se zapisnik 8. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 6. 12. 2016.  
 
 
Navzočnost so priglasili 4 člani odbora. 
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ZA so glasovali 4 člani odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 
 

AD 2. 
Obravnava vloge za dodelitev nepovratnih sredstev 
 
Predsednica je prebrala vlogo, podala obrazložitev ter odprla razpravo. Dodala je še, da je 
vlagatelj zamudil rok za oddajo vloge. 
 
Člani odbora – gospod Otorepec, gospod Robnik in gospod Štrablek, so podali, da je 
vlagatelj zamudil rok za oddajo vloge, saj je v Pravilniku o dodelitvi nepovratnih sredstev za 
razvoj malega gospodarstva in za opravljanje dopolnilne dejavnosti na kmetiji v Občini 
Podvelka, v 4. členu navedeno, da mora vlagatelj oddati vlogo v roku najkasneje 12 
mesecev od vpisa v AJPES.   
 
 
Po razpravi je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Na podlagi 5. člena Pravilnika o dodelitvi nepovratnih sredstev za razvoj malega 
gospodarstva in za opravljanje dopolnilne dejavnosti na kmetiji v Občini Podvelka 
Odbor za gospodarstvo predlaga Občinskemu svetu Občine Podvelka, da zavrne 
vlogo vlagatelja iz razloga, ker je vlagatelj prekoračil določen rok za oddajo vloge za 
dodelitev nepovratnih sredstev.  
 
 
Navzočnost so priglasili 4 člani odbora. 
 
ZA so glasovali 4 člani odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 

AD 3. 
Analiza anket o dopolnilni dejavnost na kmetij in nadaljevanje aktivnosti za 
spodbujanje razvoja dopolnilnih dejavnosti na kmetiji v Občini Podvelka 
 
Predsednica je podala, analizo prejetih anket, ki so bile posredovane s strani Kmetijsko 
pospeševalne službe (v nadaljevanju KPS) vsem nosilcem kmetijskih gospodarstev v 
Občini Podvelka. Analiza je potekala na podlagi 10 prejetih anket. 
 
Gospod Otorepec je vprašal, koliko anketirancev je izrazilo interes za odprtje dopolnilne 
dejavnosti na kmetiji. 
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Gospod Robnik je podal, da so anketo izpolnili tudi nosilci kmetijskih gospodarstev, ki na 
posvetu niso prisostvovali. Podal je, da je anketo rešilo kar 9 nosilcev kmetijskih 
gospodarstev iz VS Kapla. 
 
Župan je podal, da je bilo prejeto število anket 10. Meni, da bi bilo potrebno vsakega izmed 
teh obravnavati individualno in opraviti razgovore z njimi. 
 
Ob 14:22 se seje udeleži gospod Ruper Rauh.  
 
Predsednica je podala, da ima mnogo nosilcev kmetijskih gospodarstev (v nadaljevanju 
nosilec) strah pred papirno dokumentacij in urejevanjem le te. Podala je, da ima zagotovilo 
KPS, s strani gospe Bernarde, da bodo vsakemu nosilcu z veseljem pomagali pri 
pridobivanju ustrezne dokumentacije. Vsi nosilci so dobrodošli v njihovi pisarni v 
Dravogradu, kjer so jim na voljo za vse dodatne informacije. 
 
Gospod Otorepec je podal, da morajo biti previdni. Nosilci morajo najprej pokazati interes, 
odbor pa mu bo pri registraciji pomagal. Glede na to, da smo si ljudje različni bi lahko prišlo 
do obtoževanja, v kolikor dopolnilna dejavnost ne bi uspela.  
 
Predsednica je podala, da sta v VS Lehen dva nosilca zainteresirana registracijo dopolnilne 
dejavnosti vendar bosta potrebovala pomoč pri pripravi papirne dokumentacije. Mogoče bi 
bilo dobro razmišljati v tej smeri, da bi se na Občini Podvelka, preko javnih del, zaposlilo 
osebo, ki bi pomagala nosilcem pri pripravi papirne dokumentacije. 
 
Gospod Štrablek je podal, da ima mnogo nosilcev že registrirane dopolnilne dejavnosti na 
kmetiji. Predvsem gre tu za posek in spravilo lesa ter pluženje. Meni, da se glede na 
količino razpisov ne splača zaposliti osebe, ki bi to opravljala. Zavedat se je potrebno tudi, 
da v kolikor želiš registrirat dopolnilno dejavnost na kmetiji moraš že prej opravljat 
dejavnost, ki jo želiš registrirat (najprej moraš znati peči kruh, da lahko registriraš dopolnilno 
dejavnost peke kruha, obdelane površine in posejane ter zasajene z vrtninami, da lahko 
registriraš dopolnilno dejavnost …). Zavedati pa se je potrebno, da je potrebno 
dokumentacijo za prijavno na razpis plačati. Poda, da je sam v ta namen porabil že veliko 
sredstev in na razpisih ni bi uspešen. Posledično je to izguba za vsakega posameznika, ki 
na razpisu ne uspe. To lahko potrdi tudi gospod Rauh. 
 
Gospod Otorepec je podal, da nekateri nosilci že delajo na tem in gojijo na primer vrtnine.    
 
Gospod Štrablek je izpostavil še en problem in sicer je veliko možnosti registracije 
dopolnilne dejavnosti na kmetiji. Sprašuje se na kakšen način bi lahko odbor ter občina 
našla skupni imenovalec pomoči glede tega. 
 
Predsednica je podala, da je vsako leto razpisanih veliko razpisov na državni ravni ter na 
ravni EU. Pri tem se veliko vključuje tudi KPS. Predlagala je, da bi občina sofinancirala del 
sredstev za pripravo dokumentacije za prijavo na razpise. Gre za zneske od 350 € naprej. 
 
Župan je podal, da po tem takem je bolje, da občina financira znesek priprave 
dokumentacije, ki je potrebna za prijavo na razpis. 
 
Predsednica je vprašala župana, če že lahko poda kakšno informacijo glede ureditve in 
postavitve kmečke tržnice v Podvelki. 
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Župan je podal, da so zadeve v teku. Več informacije ne more podati, ker zadeva še ni 
rešena in dorečena. 
 
 
 
Po razpravi je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Člani odbora bodo, vsak v svoji VS,  opravili razgovore s potencialnimi interesenti za 
odprtje dopolnilne dejavnosti na kmetiji. Po opravljenih pogovorih se bodo slišali po 
telefonu in dorekli, kdaj se ponovno snidejo. 
 
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora. PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 
 

AD 4. 
Razno 
 
Predsednica je prebrala vabilo na predstavitev projekta Dogaja se! Center aktivnosti 
Koroške v Podvelki, ki bo 1. marca 2017, ob 17. uri v prostorih kulturnega doma Podvelka. 
Na različnih lokacijah v Občini Podvelka se bodo izvedle različne delavnice, predavanja, 
ustvarjalna srečanja skozi celotno leto in bodo brezplačna. Vabljeni. 
  
 
 
Predsednica se je članom odbora zahvalila. S tem je bil dnevni red seje izčrpan, zato je 
predsednica ob 15:14 sejo zaključila. 
 
 
 
Zapisala:   
 
Janja Britovšek 

 

Predsednik odbora: 
                                                           
Ivanka VOMER, lr. 
 

 


